

## **101 Charity TCM Program**

Sports Toto contributed RM20,000 cash and 500 non-woven bags to 101 Charity TCM Clinic Program that was held at Expo Hall 2, Viva Home Shopping Centre on 14 September 2014.

The contribution was presented by Sports Toto communications manager, Mr Giam Say Khoon to Mr Lim Teck Hoe on 4 September 2014 at Viva Shopping Centre.

The 101 Charity TCM Clinic offered charity medical check-up service that included free consultation, acupuncture, TuiNa services and free health concept talk.

It was organized by the Young Malaysian Movement and supported by Federation of Chinese Physicians & Acupuncturists Association.

The event saw an overwhelming turn-out of about 1,000 walk-in patients and they were treated by more than 133 TCM doctors and TCM experts with the assistance of hundreds of young volunteers from UTAR, INTI University and other organizations.

## **101 慈善中医义诊活动**

多多博彩为 101 慈善中医义诊活动赞助了总值 2 万令吉的现金以及 500 个环保袋。这项活动是在 2014 年 9 月 14 日假辉煌购物广场第 2 展览中心举办。

多多博彩公关部经理严世坤先生是于 2014 年 9 月 4 日在辉煌购物广场，将赞助金移交给大会筹委会主席林德和先生。

这项 101 慈善中医义诊活动提供健康检查服务，包括免费咨询、针灸、推拿服务及免费健康讲座。

这项活动是由马来西亚青年运动主办，并获得了马来西亚中医师暨针灸联合总会支持。

这项活动获得热烈的回响，并吸引了大约 1000 名公众前来参与。共有超过 133 名中医在现场为民众提供义诊服务。当天也有数百名来自拉曼大学、英迪大学和其他组织的青年志愿者到场共襄盛举。